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Ad Godkendelse af dagsorden) 
Godkendt 
 
Ad Godkendelse af referat) 
Intet at bemærke 
 
Ad MitSDU – bordet rundt) 
Generelt er alle godt med! Hum og Sund melder begge, at de satser på at være helt i mål første uge af juli.  
 
Louise pegede på at de under deres implementering var stødt på nogle engelske sider der ikke var 
opdateret med engelske titler. Generelt skal der følges op på at både danske og engelske globale sider er 
opdateret ikke bare med titler, men også i meta-sektionen for at de er søgbare internt. En opmærksomhed 
på egen sider også! Louise sagde at HUM med deres struktur var ca. 2-3 timer om et studie, så hun ville lige 
give heads-up hvis nogle ikke var i gang endnu. 
 
Karriereveje blev kort vent – her har humaniora valgt at lyse på det lokale indhold via en Row444 og skubbe 
link-kassen ned i 50/50 sektionen. Flere gav udtryk for at de også ville gå den vej, mens samf gav udtryk for 
at man var ked af at man nu kom til at stå med forskelligt udtryk. Men lokalt indhold har altid forrang ift. 
generelt indhold.  
 
Der kommer også nye GDPR sider samt eksamenssynd-regler. SDU Kommunikation sørger for at få det 
skubbet ud – også i baselines! 
 
Ad Orientering om partnermødet fredag) 
Emnerne til fredagens kommunikationspartnermøde blev gennemgået. Emnerne er implementering af 
samarbejdssøjlen, fremadrettede organisering af samarbejdsgruppen. Alt efter beslutning omkring denne 
kan dette få betydning for hvem man udpeger til de forskellige grupper. Bemærk også at der nu står at man 
må tage en fagfaglig person med til et punkt i en arbejdsgruppe, hvis bare det meddeles inden mødet.   
 
Ad Evt.) 
Kurt berettede om det tabbede komponent og lovede at dele et eksempel via teams. Yderligere at det jo 
var sidste møde inden sommerferien og hvis ikke vi ses, så god sommer til alle. Når sommerferien er 
overstået så er Trine tilbage! 
 


